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Rada Gminy Gozdowo 

Kadencja 2024-2029 

SO.0002.2.2025 

 

P R O T O K Ó Ł   NR XI/25 

Z   OBRAD   SESJI   RADY   GMINY   GOZDOWO,   

       PRZEPROWADZONEJ W DNIU 20 LUTEGO 2025 ROKU  

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gozdowie. 

Obrady trwały od godziny  10:30  do godziny 10:55 

 

Przewodniczący   obrad           –  pan Dariusz Śmigielski 

                                             Przewodniczący Rady Gminy Gozdowo  

Protokolant         – pani Anna Betkowska  

        Inspektor Urzędu Gminy 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych  - zgodnie z załączoną listą obecności.  

Poza radnymi w sesji udział wzięli:  

➢ Pan Dariusz Kalkowski – Wójt Gminy Gozdowo, 

➢ Pani Lidia Siemiątkowska – Skarbnik Gminy, 

➢ Pan Maciej Pawlikowski  – Mecenas UG. 

  

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia obrad X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gozdowo dokonał p. Dariusz Śmigielski – 
Przewodniczący Rady Gminy Gozdowo. Przewodniczący obrad przywitał Radnych Gminy 
Gozdowo, Wójta Gminy Gozdowo – p. Dariusza Kalkowskiego, Skarbnika Gminy – p. Lidię 
Siemiątkowską, Mecenasa UG – p. Macieja Pawlikowskiego oraz mieszkańców gminy.  
Przewodniczący obrad poinformował, że 14 lutego 2025 roku wpłynął wniosek Wójta Gminy                  
o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 
 
Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący obrad poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez kliknięcie przycisku 
kworum na urządzenia, ponieważ w przeciwny wypadku nie będą mieli możliwości wzięcia udziału w 
głosowaniach. Następnie stwierdził, że w dzisiejszej sesji – zgodnie z listą obecności – aktualnie 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum 
niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy i podejmowania prawomocnych uchwał  i decyzji. 
 

Ad. 2. Ustalenie porządku obrad XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gozdowo. 

Przewodniczący obrad poinformował, że porządek obrad został przekazany Radnym  wraz                              
z zawiadomieniem o sesji, w związku z tym, nie będzie go odczytywał.  
Następnie Przewodniczący obrad zapytał radnych, czy  mają  jakieś pytania  lub uwagi do   porządku 
obrad?  
W dyskusji wzięli udział: 

Radny Sebastian Szczypecki: chciałem tylko zadać pytanie, może nie konkretnie do porządku 
obrad, tylko do naszej pracy w przyszłości. Kiedy możemy się spodziewać sesji zwyczajnej, bo sporo 
spraw różnych się nagromadziło, chciałbym kilka pytań zadać, kilka tematów poruszyć, natomiast w 
sesjach nadzwyczajnych nie ma takiej możliwości, więc wielka prośba, żeby spróbować kolejną sesję 
powołać już zwyczajną, żeby to nie było cały czas w trybie nadzwyczajnym, bo dość ciężko się 
pracuje radnym w ten sposób. 
 
Wójt Gminy: Planowana sesja w trybie zwyczajnym jest na marzec. W międzyczasie też będzie 
narada z sołtysami, więc jeżeli chodzi o sołtysów, na pewno będą mieli możliwość zgłoszenia swoich 
uwag lub, lub potrzeb na początku marca, jeżeli się nie mylę, tak? W połowie marca. 
Więcej uwag nie było. 
 
Głosowano w sprawie: Ustalenie porządku obrad XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gozdowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogdan  Kaczorowski, Barbara  Mańkowska, Włodzimierz  Mierzejewski, Piotr Nagiewicz, Robert 

Rzeszotarski, Leszek  Smoleński, Marta  Szałecka, Norbert Szczypecki, Sebastian  Szczypecki, 

Sławomir  Szemborski, Dariusz Śmigielski, Ryszard Tomaszewski, Heronim Tyburski, Mariusz 

Wiśniewski, Sławomir  Zarembski 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu. 
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Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Budżetu Finansów i Planowania Rady Gminy Gozdowo w dniu dzisiejszym,  po czym zapytał 

radnych, czy  mają  jakieś pytania  lub uwagi do  projektu uchwały? 

Pytań i uwag nie było.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogdan  Kaczorowski, Barbara  Mańkowska, Włodzimierz  Mierzejewski, Piotr Nagiewicz, Robert 

Rzeszotarski, Leszek  Smoleński, Marta  Szałecka, Norbert Szczypecki, Sebastian  Szczypecki, 

Sławomir  Szemborski, Dariusz Śmigielski, Ryszard Tomaszewski, Heronim Tyburski, Mariusz 

Wiśniewski, Sławomir  Zarembski 

Przewodniczący obrad stwierdził, że  Uchwała Nr XI/74/25 z dnia 20 lutego 2025  

roku wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu została podjęta.  

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia będących schroniskami dla osób bezdomnych lub 

schroniskami dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi oraz domami dla matek z 

małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży 

 Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Budżetu Finansów i Planowania Rady Gminy Gozdowo w dniu dzisiejszym,  po czym zapytał 

radnych, czy  mają  jakieś pytania  lub uwagi do  projektu uchwały? 

Pytań i uwag nie było.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia będących schroniskami dla osób bezdomnych lub 

schroniskami dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi oraz domami dla matek z małoletnimi 

dziećmi i kobiet w ciąży. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogdan  Kaczorowski, Barbara  Mańkowska, Włodzimierz  Mierzejewski, Piotr Nagiewicz, Robert 

Rzeszotarski, Leszek  Smoleński, Marta  Szałecka, Norbert Szczypecki, Sebastian  Szczypecki, 

Sławomir  Szemborski, Dariusz Śmigielski, Ryszard Tomaszewski, Heronim Tyburski, Mariusz 

Wiśniewski, Sławomir  Zarembski 

Przewodniczący obrad stwierdził, że  Uchwała Nr XI/75/25 z dnia 20 lutego 2025  

roku w sprawie  ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                       

w ośrodkach wsparcia będących schroniskami dla osób bezdomnych lub schroniskami dla 

osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi oraz domami dla matek z małoletnimi dziećmi 

i kobiet w ciąży została podjęta. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego przebudowy dróg 

powiatowych na terenie Gminy Gozdowo. 

Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Budżetu Finansów i Planowania Rady Gminy Gozdowo w dniu dzisiejszym.   

Po przedstawieniu informacji zapytał radnych, czy  mają  jakieś pytania  lub uwagi do  projektu 

uchwały? 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Sebastian Szczypecki: Czy kolejność wymienionych dróg oznacza priorytet prac 
remontowych i przebudowy, czy jest to jedynie porządkowe zestawienie bez wpływu na 
harmonogram realizacji?  
 
Wójt Gminy: Tak, kolejność została ustalona jako priorytetowa, podobnie jak w poprzedniej 
kadencji, kiedy wspólnie określaliśmy najważniejsze potrzeby mieszkańców. Propozycja uzyskała 
pozytywną opinię Komisji Budżetu, a realizacja będzie zależna od pozyskanych środków przez 
powiat. Najważniejsza jest przebudowa drogi Gozdowo–Proboszczewice, następnie dokończenie 
drogi Lelice–Słupia, później modernizacja drogi w Głuchowie oraz trasy Rempin–Mochowo, która 
obecnie jest nieprzejezdna. W jej przypadku opracowano dokumentację, a planowane jest spotkanie 
ze starostą i dyrektorem zarządu w celu przywrócenia jej przejezdności. Zwracałem już uwagę, że 
konieczne jest przynajmniej odpowiednie oznakowanie, ponieważ w obecnym stanie droga ta jest 
nieprzejezdna. Musimy pamiętać, że są to drogi powiatowe, a ich modernizacja powinna uwzględniać 
zarówno natężenie ruchu, jak i potrzeby mieszkańców. Priorytetem pozostaje droga Gozdowo–
Proboszczewice. 

 
Radny S. Szczypecki: Tak, panie wójcie, zgadzam się, że ta droga jest nieprzejezdna, ale ten stan 
utrzymuje się nie od zimy czy wiosny przyszłego roku, tylko od lat. Mam jedną prośbę – skoro 
wspomniał pan o dyrektorze, to domyślam się, że chodzi o dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, 
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bo na pewno nie wojewódzkiego. Proszę dopilnować, żeby nie pojawił się ponownie „genialny” 
pomysł postawienia znaku „ślepa uliczka” na drodze powiatowej, bo już taka sytuacja miała miejsce. 
Liczę na podjęcie jak najmocniejszych starań, by przywrócić przejezdność tej drogi i doprowadzić ją 
do standardów godnych drogi powiatowej, bo jak sama nazwa wskazuje – powinna wyglądać jak 
droga powiatowa. 

 

Wójt Gminy: Jest mi naprawdę przykro, że w poprzedniej kadencji, kiedy był Pan radnym 
powiatowym przez pięć lat, nie udało się wypracować rozwiązania, choćby w postaci utwardzenia 
tego odcinka tłuczniem. Zgadzam się, że droga jest w fatalnym stanie i dlatego teraz podejmujemy 
wszelkie działania, aby doprowadzić ją do przejezdności, niezależnie od innych priorytetów. Samo 
posypanie jej kilkoma wywrotkami żwiru nic nie zmienia – to rozwiązanie doraźne, które nie 
przynosi efektu. Ta droga wymaga solidnego utwardzenia grubszym kruszywem, aby mogła spełniać 
swoje zadanie i być przejezdna przez cały rok. 

Radny W. Mierzejewski: Tak jak powiedział Pan Wójt, a także Pan Bogdan Kaczorowski na sesji              
i komisji, drogi powiatowe to przede wszystkim zadanie powiatu i to powiat powinien je utrzymywać, 
a nie gmina. W powiecie sierpeckim przyjęło się, że gminy współfinansują budowę dróg 
powiatowych, ale w innych powiatach, jak choćby płockim, tak nie jest – tam każdy sam dba o swoje 
drogi. Powiat sierpecki powinien podjąć działania, by przynajmniej ta droga została utwardzona 
tłuczniem. 

 

Co do drogi Gozdowo–Proboszczewice – mieszkam przy niej i widzę, ile jest dziur. Po zimie co dwa 
miesiące jeździ samochód i łata te same ubytki. Mieszkańcy wielokrotnie zwracali się do mnie z 
problemami – uszkodzone zawieszenie, przebite opony, zniszczone koła. Ruch na tej drodze jest 
jednym z największych w powiecie – jeżdżą nią nie tylko mieszkańcy dojeżdżający do Płocka, ale 
także ciężarówki ze żwirem. Uważam, że ta droga powinna być dla nas absolutnym priorytetem. 

 
Radny S. Szczypecki: Zgadzam się z Panem radnym Mierzejewskim i Panem Wójtem, że droga 
Gozdowo–Proboszczewice jest priorytetowa, ponieważ natężenie ruchu na tej trasie jest 
zdecydowanie większe niż na trasie Rempin–Mochowo. Wszystko, co Pan powiedział, jest zasadne              
i zgodne z prawdą. Natomiast odnosząc się do Pana wypowiedzi – mieszkańcy Głuchowa mieli 
podobny problem, choć innej kategorii. Tam nie przychodzili ludzie z uszkodzonym zawieszeniem, 
ale z prośbą o pomoc, bo byli zasypani błotem po koła i nie mogli wyjechać. Zimą, jesienią i wiosną 
mieszkańcy Głuchowa pomagali innym, wyciągając ich samochody ciągnikami, często w środku nocy. 
Chciałbym się również odnieść do słów Pana Wójta. Ten atak na mnie był zupełnie niepotrzebny. 
Nie byłem jedynym radnym reprezentującym gminę Gozdowo w Radzie Powiatu Sierpeckiego. 
Podczas mojej kadencji jedyne prace, jakie zostały wykonane na tej drodze, były finansowane 
wyłącznie z budżetu powiatu sierpeckiego, a dzięki moim staraniom udało się uzyskać 120 ton 
tłucznia z MZDW, który został rozłożony z wykorzystaniem rozściełacza sfinansowanego przez 
powiat. Tymczasem inni pojechali na miejsce, zrobili sobie zdjęcia i dziękowali zarządowi powiatu za 
„wspaniałą inwestycję”, choć była to inicjatywa, którą osobiście wynegocjowałem z dyrektorem 
MZDW. Chciałbym również przypomnieć, że to podczas mojej kadencji w powiecie sierpeckim –              
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i nie tylko mojej, ale także pozostałych 16 radnych – została opracowana dokumentacja projektowa 
na tę drogę. Niestety, projekt przewidywał szerokość 4 metrów, co wyklucza możliwość ubiegania się 
o dofinansowanie w wielu programach, gdzie wymagane jest co najmniej 5 metrów. Dlaczego projekt 
został wykonany w takiej formie? Pan Wójt doskonale zna odpowiedź na to pytanie – nie będę do 
tego wracał, chyba że Pan Wójt zapomniał, to mogę przypomnieć. 
Podsumowując – atak na moją kadencję w kontekście tej drogi był nieuzasadniony. Od lat istnieje 
porozumienie, że gminy współfinansują drogi powiatowe na zasadzie 50/50 – to nie ja to 
wymyśliłem, lecz było to procedowane od dawna. Jeśli w ciągu mojej pięcioletniej kadencji jako 
radnego powiatowego nie udało się wyremontować tej drogi, to gratuluję Panu, Panie Wójcie, że 
przez ponad 20 lat na stanowisku wójta Gozdowa również nie udało się doprowadzić do jej 
modernizacji i zakończenia tej sprawy. 

 

Wójt Gminy:  Po pierwsze, gdyby Pan uczestniczył w pracach projektowych, wiedziałby Pan, że 
droga ta nie została zaprojektowana na 4 metry, lecz na 4,30 m, z dodatkowymi mijankami. Taka 
szerokość wynika z dostosowania do istniejącej drogi od strony Mochowa do granicy gminy. Projekt 
został opracowany nie dzięki Pana staraniom, lecz naszym – gmina przeznaczyła na to odpowiednie 
środki. Po drugie, destrukt, o którym Pan wspomina, to nie jedyny odcinek, który został poprawiony 
w poprzedniej kadencji. Już w pierwszym roku tej kadencji gmina współfinansowała ułożenie 
kilometra asfaltu. Nie możemy sobie pozwolić na to, aby teraz ten asfalt został zniszczony – dlatego 
naszym priorytetem jest doprowadzenie drogi do przejezdności, a w kolejnych etapach, na podstawie 
opracowanej dokumentacji, planowanie jej dalszej modernizacji. Po trzecie, nawet przy uzyskaniu 
wsparcia zewnętrznego, np. z Urzędu Marszałkowskiego, gmina musiałaby dołożyć do tej inwestycji 
ponad milion złotych. Na ten moment mamy inne kluczowe inwestycje do dokończenia i uważam, że 
jeśli mamy przeznaczyć takie środki, to w pierwszej kolejności powinniśmy skupić się na drodze 
Gozdowo–Proboszczewice. 

 
Radny B. Kaczorowski:  Chciałem zwrócić uwagę na pewien istotny fakt i jednocześnie 
podziękować za to, że jednym z tematów dzisiejszej sesji jest kwestia dróg powiatowych,                        
a w szczególności drogi Gozdowo–Golejewo–Proboszczewice, która została uznana za priorytetową. 
Wszyscy dobrze wiemy, że ta część gminy ma połączenie z Płockiem dzięki komunikacji miejskiej, 
współfinansowanej przez gminę. Jednak zawsze istnieje ryzyko, że przewoźnik zdecyduje się wycofać 
z obsługi tej trasy, jeśli stan techniczny drogi będzie nadal powodował nadmierne niszczenie taboru. 
Oby do takiej sytuacji nie doszło. Dlatego dobrze, że dziś o tym rozmawiamy i że ten temat zostanie 
przedłożony Radzie Powiatu oraz Zarządowi Dróg Powiatowych. Może wreszcie uda się 
doprowadzić tę sprawę do szczęśliwego finału. 
 
Sekretarz Gminy:  Rzadko zabieram głos na sesjach, ponieważ bardziej cenię sobie pracę niż 
przemówienia, ale dziś chciałbym wprowadzić nieco spokoju i przedstawić obiektywne informacje, 
które mogą załagodzić ten delikatny spór. Szanowni Państwo, droga Rempin–Mochowo, która 
wzbudza tak wiele emocji, wymaga jeszcze ukończenia. Po stronie gminy Gozdowo pozostaje do 
realizacji 3,159 km, a po stronie gminy Mochowo – 1,257 km. Aktualny kosztorys z 2024 roku 
przewiduje, że koszt całej inwestycji wynosi 6 940 000 zł. Byłoby to kwotą wyjściową                              
w ewentualnym przetargu. Obecnie w Polsce istnieją dwa główne źródła dofinansowania dróg: 

1. Rządowy Program Przebudowy i Remontu Dróg, realizowany przez wojewodę, 
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2. Dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego na drogi prowadzące do gruntów rolnych. 
W 2023 roku złożono wniosek do Polskiego Ładu o przebudowę całej drogi, jednak nie uzyskał on 
pozytywnej oceny i został odrzucony. To oznacza, że już wtedy zarząd powiatu podejmował 
działania w celu realizacji tej inwestycji. 
W lutym 2024 roku złożono kolejny wniosek – tym razem do Marszałka Województwa –                          
o dofinansowanie w wysokości 4 mln zł. Zakładano, że gmina Gozdowo dołoży ok. 1 mln zł,                    
a gmina Mochowo – 418 tys. zł. Niestety, choć formalnej odpowiedzi jeszcze nie otrzymaliśmy,                   
z nieoficjalnych informacji wynika, że ze względów finansowych wniosek nie został pozytywnie 
rozpatrzony. 
Na początku roku obie gminy zapewniły powiat o gotowości do współfinansowania inwestycji, ale 
ostatecznie, z przyczyn niezależnych, nie udało się jej zrealizować. Chciałem te fakty jasno 
przedstawić, aby rozwiać wszelkie wątpliwości co do sytuacji dotyczącej drogi Mochowo–Rempin. 

 
Więcej pytań i uwag nie było.  

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego przebudowy 

dróg powiatowych na terenie Gminy Gozdowo  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogdan  Kaczorowski, Barbara  Mańkowska, Włodzimierz  Mierzejewski, Piotr Nagiewicz, Robert 

Rzeszotarski, Leszek  Smoleński, Marta  Szałecka, Sebastian  Szczypecki, Sławomir  Szemborski, 

Dariusz Śmigielski, Ryszard Tomaszewski, Heronim Tyburski, Mariusz Wiśniewski, Sławomir  

Zarembski, Norbert Szczypecki. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że  Uchwała Nr XI/76/25 z dnia 20 lutego 2025  

roku w sprawie  wyrażenia stanowiska dotyczącego przebudowy dróg powiatowych na 

terenie Gminy Gozdowo została podjęta.  

Ad. 6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Gozdowo na rok 2025. 

Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Budżetu Finansów i Planowania Rady Gminy Gozdowo w dniu dzisiejszym,  po czym zapytał 

radnych, czy  mają  jakieś pytania  lub uwagi do  projektu uchwały? 

Pytań i uwag nie było.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Gozdowo na 

rok 2025. 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogdan  Kaczorowski, Barbara  Mańkowska, Włodzimierz  Mierzejewski, Piotr Nagiewicz, Robert 

Rzeszotarski, Leszek  Smoleński, Marta  Szałecka, Norbert Szczypecki, Sebastian  Szczypecki, 

Sławomir  Szemborski, Dariusz Śmigielski, Ryszard Tomaszewski, Heronim Tyburski, Mariusz 

Wiśniewski, Sławomir  Zarembski 

Przewodniczący obrad stwierdził, że  Uchwała Nr XI/77/25 z dnia 20 lutego 2025  

roku zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Gozdowo na rok 2025 została podjęta.  

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Z  uwagi  na  fakt, że porządek obrad został wyczerpany, Przewodniczący obrad 
podziękował wszystkim radnym za konstruktywny udział w sesji i zakończył obrady XI 
nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy Gozdowo.   
Na  tym  protokół  zakończono  i  podpisano .  
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